



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300488052		28	28-10-2005	BEST-LOCK GROUP LIMITED 6/F ALEXANDRA HOUSE, 18 CHATER ROAD, CENTRAL, HONG KONG.	DEACONS 3RD - 7TH, 14TH & 29TH FLOORS ALEXANDRA HOUSE, CENTRAL HONG KONG
300940923	ROPINIR	5	18-10-2007	Actavis Group PTC ehf. Reykjavikurvegi 76 220 HAFNARFIRDI ICELAND	VIVIEN CHAN & CO. 38/F, COSCO TOWER, GRAND MILLENNIUM PLAZA, 183 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300966079	華莎馳	20	21-12-2007	黃麗珠 中國香港 九龍顯 經村 顯慶樓 2711 房	商專國際知識產權事務有限公 司 香港 九龍尖沙咀東部 南洋中 心 1 字樓 59 號

300999307

蒂诺 14

01-02-2008

四川省愛戀珠寶有
限公司
中國 四川省成都
市 錦江區梨花街
綜合樓

四川省愛戀珠寶有限公司
香港 中環皇后大道中 142-
146 號 金利商業大廈 7 樓 7A
室